
 

Zápisnica 

zo zasadnutia Miestneho zastupiteľstva MČ Bratislava-Rača 

konaného dňa 12.12.2023 

uznesenie č. 178 – 192 

 

Prítomní poslanci MZ MČ Bratislava-Rača: 

Ing. Dobrotková Milada, MPH 

Drotován Ján 

Ing. Feik Michal, PhD. 

Ing. Groch Vladimír 

Ing. Jošt Miloslav 

Ing. Pajdlhauser Róbert 

Mgr. Pilinský Peter 

PhDr. Polakovič Ján 

Štefánková Marta 

Vrba Dominik 

 

Neprítomní poslanci MZ MČ Bratislava-Rača - ospravedlnení: 

Mgr. Duda Marcel 

Mgr. Luknárová Monika 

Rybanič Filip 

Ing. Štefanidesová Júlia 

 

Neprítomní poslanci MZ MČ Bratislava-Rača: 

Máťuš Miloš 

 

Program 

 

1. Otvorenie, schválenie programu Miestneho zastupiteľstva MČ Bratislava–Rača 

2. Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov uznesení a zápisnice 

3. Informácia o kontrole plnenia uznesení 

4. Návrh na doplnenie člena stálej komisie pri MZ MČ Bratislava-Rača 

5. Návrh na predĺženie doby nájmu NP na Dopravnej ul. č. 57, ako prípad hodný OZ (FURKA s. r. o.) 

6. Návrh na prenájom nebytových priestorov obchodnou verejnou súťažou v administratívnej budove na 

Hečkovej ul. č. 5 

7. Návrh VZN č. 10/2023 o poskytovaní sociálnej pomoci obyvateľom mestskej časti Bratislava-Rača 

8. Návrh VZN č. 12/2023 o miestnych daniach 

9. Návrh VZN č. 11/2023 o podmienkach poskytovania dotácií právnickým osobám a fyzickým osobám 

- podnikateľom 

10. Návrh na úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Rača za rok 2023 

11. Návrh plánu sobášnych dní v roku 2024 na Matričnom úrade mestskej časti Bratislava-Rača 

12. Návrh plánu zasadnutí Miestneho zastupiteľstva, Miestnej rady a stálych komisií mestskej časti 

Bratislava-Rača na rok 2024, návrh termínov stretnutí poslancov Miestneho zastupiteľstva s 

obyvateľmi mestskej časti 

13. Správa z kontroly evidencie nehnuteľného majetku (pozemkov) v  správe MČ Bratislava-Rača 

14. Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2024 

15. Informácia o vybavení interpelácií 

16. Interpelácie 

17. Rôzne 

        17.30 – 18.00 hod. – vystúpenie obyvateľov 

18. Záver 



 

1. Otvorenie, schválenie programu mimoriadneho Miestneho zastupiteľstva MČ 

Zasadnutie Miestneho zastupiteľstva MČ viedol zástupca starostu Ing. Róbert Pajdlhauser. 

Rokovanie tomto bode otvoril Ing. Róbert Pajdlhauser. 

Materiál uviedol Ing. Róbert Pajdlhauser, zástupca starostu MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača 

 schvaľuje 

 

program zasadnutia miestneho zastupiteľstva MČ Bratislava-Rača. 

 

Hl.: 9/0/0/0                                                  UZN 178/12/12/23/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

9 9 0 0 0 

 

2. Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov uznesení a zápisnice 

Rokovanie  tomto bode otvoril Ing. Róbert Pajdlhauser, zástupca starostu MČ Bratislava-Rača 

Materiál uviedol Ing. Róbert Pajdlhauser, zástupca starostu MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača 

a) schvaľuje 

návrhovú komisiu v zložení: 

Ing. Milada Dobrotková, MPH 

Marta Štefánková 

 

b) schvaľuje 

overovateľov uznesení a zápisnice: 

Ing. Michal Feik, PhD. 

Dominik Vrba 

 

Hl.: 9/0/0/0                                                  UZN 179/12/12/23/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

9 9 0 0 0 

 

3. Informácia o kontrole plnenia uznesení 

Rokovanie  tomto bode otvoril Ing. Róbert Pajdlhauser, zástupca starostu MČ Bratislava-Rača  

Materiál uviedla Ing. Ingrid Vanerková, kontrolórka MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

Miestne zastupiteľstvo  MČ Bratislava-Rača 

 

A. berie na vedomie 

Informáciu o kontrole plnenia 

 

uznesení číslo 168 až 175 z rokovania  Miestneho zastupiteľstva konaného dňa 7. novembra 2023 

uznesení číslo 132 a 147 z rokovania  Miestneho zastupiteľstva konaného dňa 27.júna 2023 

uznesení číslo 88 z rokovania  Miestneho zastupiteľstva konaného dňa 28. marca 2023 

uznesení číslo 53 a 63 z rokovania  Miestneho zastupiteľstva konaného dňa 14. februára 2023 

uznesení číslo 25 a 36 z rokovania  Miestneho zastupiteľstva konaného dňa 15. decembra 2022 



 

a z rokovaní VO 2018-2022 uznesenia č. 508 a 551 

       konštatuje, že 

(VO 2022 – 2026) 

 

uznesenia z rokovania  Miestneho zastupiteľstva konaného dňa 7. novembra 2023 

 

1. číslo:  UZN168/07/11/23/P UZN169/07/11/23/P  UZN170/07/11/23/P  

  UZN171/07/11/23/P UZN172/07/11/23/P  UZN174/07/11/23/P 

           splnené 

              číslo:   UZN175/07/11/23/P      v plnení 

 

B. konštatuje, že 

 

1. uznesenia z rokovaní Miestneho zastupiteľstva v predchádzajúcom období VO 2022 – 2026 

 

MZ 27/06/23  UZN132/27/06/23/P  UZN147/27/06/23/P  v plnení 

MZ 28/03/23 UZN88/28/03/23/P      v plnení 

 MZ 14/02/23 UZN53/14/02/23/P a,b  UZN63/14/02/23/P  splnené 

MZ 15/12/22 UZN25/15/12/2022/P-2(a),b UZN36/15/12/2022/P  splnené 

 

2. uznesenia z rokovaní Miestneho zastupiteľstva VO 2018 – 2022 

       

MZ 28/06/22 číslo:  UZN 551/28/06/22/P a    v plnení 

MZ 29/03/22 číslo:  UZN 508/29/03/22/P     v plnení 

 

Hl.: 9/0/0/0                                                  UZN 180/12/12/23/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

9 9 0 0 0 

 

4. Návrh na schválenie odborníka z radov obyvateľov do stálej komisie Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Bratislava-Rača 

Rokovanie  tomto bode otvoril Ing. Róbert Pajdlhauser, zástupca starostu MČ Bratislava-Rača 

Materiál uviedol Ing. Róbert Pajdlhauser, zástupca starostu MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača 

 

A. berie na vedomie vzdanie sa funkcie člena Komisie školskej a sociálnej Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Bratislava-Rača PhDr. Mgr. Branislavy Belanovej. 

 

B. schvaľuje doplnenie nového člena odborníka z radov obyvateľov mestskej časti Bratislava-Rača do 

Komisie školskej a sociálnej Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Rača - Máriu Šujancovú. 

 

Hl.: 9/0/0/0                                                  UZN 181/12/12/23/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

9 9 0 0 0 

 

5.  Návrh na prenájom (predĺženie doby nájmu) nebytových priestorov na Dopravnej ul. č. 57 

v Bratislave-Rači, ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9aa ods. 2 písm. e) zákona SNR 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, vrátane novely č. 137/2023 Z. z. 

(FURKA s. r. o.). 

Rokovanie  tomto bode otvoril Ing. Róbert Pajdlhauser, zástupca starostu MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 



 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača 

 

s c h v a ľ u j e 

ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9aa ods. 2 písm. e) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov, vrátane novely č. 137/2023 Z. z., prenájom nebytových priestorov o 

výmere 48,22 m2 a podielu na spoločných priestoroch o výmere 10,70 m2, spolu o výmere 58,92 m2, 

nachádzajúcich sa v zadnom trakte objektu na Dopravnej ul. č. 57, 831 06, súčasnému nájomcovi týchto 

priestorov - spol. FURKA s. r. o., so sídlom Pri Šajbách 7734/20, Bratislava – mestská časť Rača 831 06, 

IČO: 51 789 418, z dôvodu prenájmu nebytových priestorov, ktoré sú prenajaté súčasnému nájomcovi na 

dobu určitú, pričom nájomca vykonal zhodnotenie prenajatých priestorov na vlastné náklady a má záujem 

o ďalší nájom za týchto podmienok: 

- cena nájmu nebytových priestorov vo výške 40,00 EUR/m2/rok, 

- cena nájmu spoločných nebytových priestorov vo výške 28,00 EUR/m2/rok, 

- úhrada prevádzkových nákladov za energie a služby spojené s užívaním nebytových priestorov, 

 - výmera: nebytové priestory o výmere 48,22 m2, spoločné priestory – podiel o výmere 10,70 m2, 

spolu predmet prenájmu o celkovej výmere 58,92 m2, 

- doba nájmu: neurčitá, 

- účel nájmu: prezentácie produktov zákazníkom (showroom). 

 

    Uznesenie nebolo prijaté 

 

Hl.: 8/0/1/0                                          UZN 182/12/12/23/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

9 8 0 1 0 

 

6. Návrh na prenájom nebytových priestorov obchodnou verejnou súťažou v súlade s § 9a ods. 1 

písm. a) a nasl. zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, vrátane 

novely č. 137/2023 Z. z. a podľa § 281 až 288 zákona č. 513/1991 Zb. Obchodný zákonník v znení 

neskorších predpisov. 

Rokovanie  tomto bode otvoril Ing. Róbert Pajdlhauser, zástupca starostu MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača 

 

s c h v a ľ u j e 

 

1. prenájom nehnuteľného majetku – nebytového priestoru – miestnosti č. 17 o výmere 16,20 m2 a podielu 

na spoločnom priestore o výmere 8,00 m2, spolu predmet nájmu o výmere 24,20 m2, nachádzajúce sa na 

druhom nadzemnom podlaží stavby na Hečkovej ul. č. 5, stavba so súpisným č. III.9562 zapísaná na LV č. 

9280, postavená na pozemku registra C KN parc. č. 1510/4, zapísaný na LV č. 1628, k.ú. Rača, vedený 

Okresným úradom Bratislava, katastrálny odbor formou obchodnej verejnej súťaže v súlade s §9a ods. 1 

písm. a) a nasl. zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, vrátane novely 

č. 137/2023 Z. z. a podľa § 281 až 288 zákona č. 513/1991 Zb. Obchodný zákonník; 

 

2. podmienky obchodnej verejnej súťaže v zmysle Článku 9 ods. 3 Zásad hospodárenia s vlastným 

majetkom mestskej časti Bratislava-Rača a s majetkom zvereným do správy mestskej časti Bratislava-Rača: 

- minimálna výška nájomného, ktorú musí účastník obchodnej verejnej súťaže ponúknuť: 74,00 

EUR/m2/rok za nebytové priestory, 48,00 EUR/m2/rok za spoločné priestory,  

- úhrada prevádzkových nákladov spojených s užívaním nebytového priestoru,  

- účel nájmu: poskytovanie služieb (nehlučná prevádzka), administratíva,  

- výmera: 16,20 m2, spoločné priestory o výmere 8.00 m2, 

- doba nájmu: neurčitá,  



 

- lehota na predkladanie ponúk: 15 pracovných dní od dátumu vyhlásenia obchodnej verejnej súťaže. 

 

Hl.: 9/0/0/0                                                  UZN 183/12/12/23/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

9 9 0 0 0 

 

7. Návrh všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Rača č. 10/2023 o poskytovaní 

sociálnej pomoci obyvateľom mestskej časti Bratislava-Rača 

Rokovanie  tomto bode otvoril Ing. Róbert Pajdlhauser, zástupca starostu MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača 

 

schvaľuje 

 

Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Rača č. 10/2023 o poskytovaní sociálnej pomoci 

obyvateľom mestskej časti Bratislava-Rača v predloženom znení. 

 

Hl.: 9/0/0/0                                                  UZN 184/12/12/23/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

9 9 0 0 0 

 

8. Návrh všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Rača č. 12/2023 o miestnych 

daniach 

Rokovanie  tomto bode otvoril Ing. Róbert Pajdlhauser, zástupca starostu MČ Bratislava-Rača 

Materiál uviedla Bc. Daša Barteková, vedúca odd. životného prostredia a dopravy MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

Mgr. Peter Pilinský, poslanec  

Ďakujem. Pri tej príležitosti by som sa rád spýtal, možno to úplne s tým nesúvisí, ale máme nejakú 

informáciu, či mesto plánuje v budúcom roku rozširovať PASS aj na ďalšie Račianske lokality. Možno to 

nie je otázka priamo na vás, možno na vedenie, lebo to určite primátor preberá so starostami na stretnutí 

Mestských častí, lebo na tej stránke PASS-u, kde sú tie plánované ďalšie, som tam žiadne Račianske 

lokality nevidel. Tak len som teda by som rád vedel, aby sme mali tú informáciu, čo nás čaká. Ďakujem. 

Ing. Róbert Pajdlhauser, poslanec 

Išli 2 informácie, ktoré boli, išli z Magistrátu. Na moju interpeláciu na Mestskom zastupiteľstve mi 

odpovedali, že rozširovanie PASS-ov Rače bude rádovo v dvadsiatom až dvadsiatom siedmom roku, 26, 

27 a ukončené by malo byť v roku 32. Na nejak pri nejakých diskusiách, ktorým sme sa snažili lobovať, 

aby tieto kroky boli urýchlené, nakoľko o zákone, ktorý zamedzil parkovanie na chodníkoch, v mnohých 

oblastiach, jednoducho, ľudia sa sťažujú. Z časti oprávnené, z časti neoprávnene, ale proste vzniká tu nejaká 

parkovacia kríza. Z hľadiska mesta nám bolo prisľúbené, že sa to budú snažiť urýchliť, že nejaké prvé 

kroky sa spravia v roku 24. Uvidíme, či to tak bude. Zároveň však na našej komisii životného prostredia, 

kde aj tí ZSV sme sa bavili, že teoreticky je tu možnosť, pokiaľ budú financie, začali by sme na projekte 

parkovania pracovať sami a spätne by nám to Magistrát preplatil. Takže uvidíme, ako sa bude situácia 

vyvíjať a patrične budeme na to reagovať. Ďakujem. Peter, ešte niečo na doplnenie? Ďakujem. Už nikto 

ďalší prihlásený nie je. Poprosím návrhovú komisiu. 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača 

 

schvaľuje 

 

Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Rača č. 12/2023 o miestnych daniach v 

predloženom znení. 

 



 

 

Hl.: 9/0/0/0                                                  UZN 185/12/12/23/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

9 9 0 0 0 

 

9. Návrh všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Rača č. 11/2023 o podmienkach 

poskytovania dotácií právnickým osobám a fyzickým osobám - podnikateľom 

Rokovanie  tomto bode otvoril Ing. Róbert Pajdlhauser, zástupca starostu MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

Ing. Vladimír Groch, poslanec 

Ďakujem za slovo. Ja by som sa chcel poďakovať pánovi prednostovi, že tie materiály pripravil, aj 

zorganizoval stretnutie, že sme to mohli takýmto spôsobom stihnúť do konca roka. Verím, že to poslúži k 

lepšiemu prehľadu pri schvaľovaní dotácií a je to zároveň, by som povedal, veľmi otvorené pre toho, kto 

chce sa zapojiť do diskusie a do schvaľovania dotácií z radov poslancov a odborníkov. Takže vítam túto 

zmenu. Ďakujem. 

Ing. Róbert Pajdlhauser, poslanec 

Nasleduje pán Pilinský, nech sa páči. 

Mgr. Peter Pilinský, poslanec 

Ďakujem. Pán prednosta. Ja by som sa rád spýtal, lebo tam na tých rokovaniach to nebolo teda až také 

jednoznačné a jednomyseľné s tou podporou. Ja by som sa rád spýtal, jak to nakoniec dopadlo s tým 

vzorcom, či to teda bude záväzné alebo či to bude len mať nejaký odporúčací charakter a možno taká 

otázka, že keďže sa stretneme na tom mimoriadnom začiatkom januára a dneska to chýba takmer tretina 

poslancov, či by sa ten, to VZN nedalo posunúť na ten, na to mimoriadne zastupiteľstvo, keď to budú aj 

ostatní poslanci. Ďakujem. Toto nie je ten typ VZN-ka, ktoré musí platiť od 1. 1., aby vstúpilo, aby teda sa 

mohlo aplikovať v roku 24 alebo aj? Ďakujem.  

Ing. Róbert Pajdlhauser, poslanec 

Ďakujem. Odovzdávam slovo pánovi Semancovi. 

Ing. Peter Semanco, prednosta 

Ďakujem. No je tam jeden problém. Hoci nemusí platiť od 1. 1., tak je tam problém s časom, že sme 

posunuli predkladanie žiadosti do 28. 2. Čiže keď ho schválime 16. 1., bude účinné od prvého, vychádza 

mi to na 1. 2. Čiže budú mať iba mesiac na predkladanie žiadosti. A čo sa týka toho vzorca, ten vzorec je 

odporúčací, tzn. že on na základe nejakého podľa bodového hodnotenia, podľa výšky žiadosti, podľa výšky 

schválených dotácií za oblasť pridelí výšku dotácie, ale je to odporúčacie. Čiže stále na tom stretnutí pred 

zastupiteľstvom medzi, s poslancami, sa tie dotácie budú rozdeľovať na základe odporúčania, ale nie je vo 

VZN napísané, že ten vzorec je záväzný. To tam nie je napísané. Čiže nie je záväzný ten vzorec, je 

odporúčací stále. Proste len vám ukáže, že koľko zhruba, koľko bodov dostali jednotlivé žiadosti a v 

podstate tieto body by mali byť pre vás nejakým odporúčaním pri schvaľovaní tých žiadostí. Ale nie sú 

záväzné tie body.  

Ing. Róbert Pajdlhauser, poslanec 

Ďakujem. Stačí na vysvetlenie? Ďakujem, diskutuje pán Jošt.  

Ing. Miloslav Jošt, poslanec 

Tam hlavný rozdiel v tom vzorci oproti súčasnému stavu je asi ten, že v súčasnosti ten prvý nástrel, prvý 

návrh prerozdelenia dotácií dáva úradník podľa nejakého vlastného uváženia. Idea toho vzorca je, že to 

nebude robiť 1 človek, 1 úradník, ale že to bude nejaký automatizovaný vzorec, ktorý to podľa nejakých 

kritérií urobí, ten prvý nástrel, ktorý potom budeme na nejakom pracovnom stretnutí ešte s ním ďalej hýbať. 

Čo sa týka toho vzorca a jeho zakomponovať do VZN-ka, tak nie je zakomponované do VZN-ka, je tam 

len teda, že ten vzorec sa určí alebo teda priznám sa, že teraz to neviem narýchlo nájsť, ale je to tam 

všeobecne napísané, čiže nie je to, momentálne neschvaľujeme vzorec, ale skôr len ten rámec, pričom 

vzorec ešte si pripomienkujeme. Ja som ho, ja som ho videl, zasielal som nejaké pripomienky pánovi 

Semancovi. Snažíme sa ten vzorec nastaviť tak, aby bol vyrovnaný, aby sa nedalo spraviť niečo také, že 

človek si podá projekt na 100.000 alebo teda, že bude žiadať 100.000 a tým pádom, aj keby mu vyšlo nejaké 

zlé hodnotenie, aby náhodou nedostal automaticky z toho vzorca nejakú plnú a maximálnu hodnotu dotácie 

len preto, že si dal veľký projekt. Takže odlaďujeme ten, ten vzorec ešte takým spôsobom, aby tam neboli 

nejako neprimerane zvýhodnené veľké projekty. Ja som poprosil jedného môjho známeho matematika zo 

SAV-ky, aby spravil nejaké návrhy na odladenie toho vzorca, aby tam neboli práve takéto nejaké anomálie 



 

typu, že čím väčší projekt, tak tým automaticky väčšia dotácia. Nejaký prvý nástrel od neho som dostal, ale 

zase sme sa dostali trošku do opačného extrému, že veľké projekty sú tam neprimerane znevýhodnené, 

takže snažíme sa to ešte nejako odladiť, aby to bolo tak naozaj rovnomerne, že aby tam bolo zohľadnené aj 

to, že aké bodové hodnotenie ten projekt dostal a zároveň aj veľkostné kritériá, aby boli nejako rovnomerne, 

že rozložené, že aby to nebolo, že veľký projekt dostane automaticky veľa peňazí. 

Ing. Róbert Pajdlhauser, poslanec 

Poprosím o odpoveď pána Semanca, doplnenie.  

Ing. Peter Semanco, prednosta 

Tam je konkrétne, je tam napísané, že odporúčaná výška dotácie sa vypočíta na základe pridelených bodov, 

hovorím, odporúčaná výška dotácie sa vypočíta na základe pridelených bodov v pomere k výške žiadanej 

dotácie, v maximálnej možnej výške dotácie a celkovej čiastke vyčlenených finančných prostriedkov v 

rozpočte Mestskej časti na dotácie. Čiže matematický vzorec tam nie je konkrétny. 

Ing. Róbert Pajdlhauser, poslanec 

Ďakujem. S faktickou poznámkou, pán Pilinský. 

Mgr. Peter Pilinský, poslanec 

Ďakujem. Ja teda na kolegu Jošta, lebo teraz ma trošku znovu zneistil teda, že teda nejaký vzorec sa 

pripravuje, ešte hotový nie je. A teda chcem sa fakt spýtať, ja viem, že možno to spôsobí to nejaké 

omeškanie toho termínu, ale či to teda nedáme až na to januárové zastupiteľstvo, kedy bude už aj ten vzorec 

doštrnganý. Ja predpokladám, že dovtedy ho budeme mať možnosť aj vidieť a teda to, lebo trošku teraz to 

má Miloš, v trošku zamotal, že nejaké, nejakých 100, 100.000 a výhoda a nevýhoda. Zdá sa mi to, že ten 

vzorec tie veci dostatočne teda násobne komplikuje. Tak chcel by som to predtým vidieť, než o tom budeme 

hlasovať. Ďakujem. 

Ing. Róbert Pajdlhauser, poslanec 

Ja len pre upresnenie. Vzorec, algoritmus alebo akokoľvek to pomenujeme, nie je súčasťou VZN-ka. V 

konečnom dôsledku tabuľku, ktorá príde s výškou dotácie, budú navrhovať a schvaľovať poslanci. Čo sa 

týka tohto prvotného spracovania, sú to odporúčacie veci a sú to interný algoritmus, akým bude postupovať, 

akým bude postupovať vlastne dotačná komisia, ktorá bude zložená z poslancov. To je z mojej strany asi 

všetko. Čiže v konečnom dôsledku návrh finálny do zastupiteľstva pôjde, návrh poslancov. Diskutuje, pani 

Štefánková. 

Marta Štefánková, poslankyňa 

Ďakujem za slovo. Ja by som chcela reagovať. Ja si myslím, že to VZN-ko je veľmi, veľmi dôkladne 

vypracované s prihliadnutím na všetky pripomienky, ktoré vyplynuli z toho stretnutia, ktorého sme sa mohli 

všetci zúčastniť. Boli sme tam všetci zavolaní, síce dnes nás je tu menej, ale všetci už mohli sa do toho 

zapojiť, do tej tvorby toho VZN-ka. Pokiaľ viem, tak bolo skutočne vyhovené maximálnym maximálne 

tým požiadavkám. Je to tam veľmi precízne vysvetlené a v konečnom dôsledku vždy na záver rozhodne 

zastupiteľstvo o pridelení tej dotácie, všetky tie kudrlinky proste v priebehu toho hodnotiaceho procesu sú 

odporúčacieho charakteru, rovnako ako zamestnanci, ktorí budú študovať tie žiadosti a budú nám potom z 

nich predkladať nejaké výťahy a rovnako ako to bodové hodnotené online. Na záver budeme mať v rukách 

my to rozhodnutie, čiže nevidím zmysel v tom odkladať to schvaľovanie, keďže všetci už mali možnosť sa 

do toho zapojiť doteraz. Ďakujem. 

Ing. Róbert Pajdlhauser, poslanec 

Ďakujem. Faktická poznámka, Peter Pilinský, nech sa páči. 

Mgr. Peter Pilinský, poslanec 

Ďakujem. Ja som bol na tom pracovnom stretnutí, však sme tam boli takmer všetci, čo tu sme dneska. Takže 

ja toto ovládam, ale hovorím, ja som mal už vtedy problém s tým, s tým vzorcom a keď ho ešte nevidíme, 

nevieme teda, že na akom princípe to bude fungovať, aj keď je to odporúčacie, tak ja mám s tým proste 

problém. Na to mám právo a myslím, že to je úplne v poriadku. Ďakujem. 

Ing. Róbert Pajdlhauser, poslanec 

Ďakujem. Faktická poznámka, pán Groch.  

Ing. Vladimír Groch, poslanec 

Ďakujem za slovo. Ja nesúhlasím, aby sme to posúvali. Myslím, že tá diskusia bola dostatočná a ten vzorec 

nie je súčasťou VZN-ka. Je to čisto interná záležitosť toho hodnotenia, ktoré, ktoré bude elektronické. 

Ďakujem. 

Ing. Róbert Pajdlhauser, poslanec 

Ďakujem. Pán Jošt diskutuje.  

Ing. Miloslav Jošt, poslanec 



 

To, čo, to, čo dnes schvaľujeme, je skôr rámec. A tým rámcom je, že či máme, či chceme, aby nám ten prvý 

návrh prerozdelenia dotácií dával úradník alebo či chceme, aby to bol nejaký automatizovaný systém, ktorý 

na základe vopred stanovených kritérií pridelí prvý návrh dotácií. Čiže teraz neschvaľujeme do detailu ten 

vzorec, ale skôr ten filozofický rámec. Čiže tá principiálna otázka je, že či máme problém s tým, aby ten 

prvý návrh dotácií bol pridelený vzorcom a ak tento problém nemáme, tak to VZN-ko, prosím, schváľme 

a k tomu vzorcu si sadnime. A ja si myslím, že ten vzorec ešte bude potrebovať nejakým spôsobom odladiť, 

ale to nič nemení na tom, že bude stále budeme mať v rukách dostatočné množstvo pák na to, aby sme ten 

vzorec skorigovali. Čiže tá páka je, že môžeme upravovať samotný vzorec, aby nám ten prvý nástrel dal 

lepší tak, aby lepšie zodpovedal tomu nejakému objektívnemu, že ako má, majú byť tie dotácie 

prerozdelené. A jednak, keď budeme vidieť, že tie dotácie napriek všetkému vylaďovaniu vzorca 

neprerozdeľuje dobre, tak stále máme tu ďalšiu páku, že to naozaj môžeme manuálne meniť. Takže 

nebojme sa, prosím, schválenia toho VZN-ka v takej podobe, ako je dnes a na ten vzorec si môžeme sadnúť 

kľudne v januári, hoci už VZN-ko bude schválené. To, čo dnes schvaľujeme, naozaj len ten filozofický 

rámec, že, že či chceme, aby nám ten návrh dotácií, prvotný návrh dával úradník alebo či nám to má dávať 

vzorec. A myslím si, že vzorec ako nejaké objektívne kritérium je v tomto lepší. Takže ja by som sa nebál 

toho a prosím, zahlasujeme za to VZN-ko v takej podobe, v akej je. A na ten vzorec si v kľude sadnime, to 

nemusí byť, že najprv musí byť odladený vzorec a potom schválené VZN-ko. 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača 

 

schvaľuje 

 

Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Rača č. 11/2023 o podmienkach poskytovania 

dotácií právnickým osobám a fyzickým osobám - podnikateľom v predloženom znení. 

 

Hl.: 7/0/2/0                                          UZN 186/12/12/23/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

9 7 0 2 0 

 

10.  Návrh na úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Rača na rok 2023 

Rokovanie  tomto bode otvoril Ing. Róbert Pajdlhauser, zástupca starostu MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača 

 

A. schvaľuje úpravu rozpočtu na rok 2023 v predloženom znení, výška príjmov rozpočtu je 29.519.966,- 

eur a výška výdavkov rozpočtu je 29.519.966,- eur. 

B. žiada starostu o zvolanie zasadnutia miestneho zastupiteľstva na 16.01.2024 k prerokovaniu rozpočtu 

mestskej časti Bratislava-Rača na rok 2024 a obdobie 2025 - 2026. 
 

Hl.: 9/0/0/0                                          UZN 187/12/12/23/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

9 9 0 0 0 

 

11. Návrh plánu sobášnych dní v roku 2024 na Matričnom úrade Miestneho úradu mestskej časti 

Bratislava-Rača 

Rokovanie  tomto bode otvoril Ing. Róbert Pajdlhauser, zástupca starostu MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača 

 

schvaľuje 



 

 

plán sobášnych dní v roku 2024 na Matričnom úrade Miestneho úradu mestskej časti Bratislava-Rača 

nasledovne:  

 

13.01.2024, 27.01.2024 

10.02.2024, 24.02.2024 

09.03.2024, 23.03.2024 

06.04.2024, 20.04.2024 

11.05.2024, 25.05.2024  

08.06.2024, 22.06.2024 

13.07.2024, 27.07.2024 

10.08.2024, 24.08.2024 

07.09.2024, 28.09.2024  

12.10.2024, 26.10.2024 

09.11.2024, 23.11.2024 

07.12.2024, 14.12.2024 

 

Hl.: 9/0/0/0                                                 UZN 188/12/12/23/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

9 9 0 0 0 

 

12. Návrh plánu zasadnutí Miestneho zastupiteľstva a Miestnej rady mestskej časti Bratislava-

Rača na rok 2024 a plánu stretnutí poslancov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-

Rača s obyvateľmi mestskej časti na rok 2024 

Rokovanie  tomto bode otvoril Ing. Róbert Pajdlhauser, zástupca starostu MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača 

 

A) schvaľuje 

plán zasadnutí Miestneho zastupiteľstva a Miestnej rady 

mestskej časti Bratislava-Rača na rok 2024 

 

B) berie na vedomie 

plán stretnutí poslancov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Rača s obyvateľmi mestskej 

časti Bratislava-Rača na rok 2024 

Hl.: 9/0/0/0                                          UZN 189/12/12/23/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

9 9 0 0 0 

 

13. Správa o výsledku kontroly evidencie nehnuteľného majetku – pozemkov v správe mestskej 

časti Bratislava-Rača  

Rokovanie  tomto bode otvoril Ing. Róbert Pajdlhauser, zástupca starostu MČ Bratislava-Rača 

Materiál uviedla Ing. Ingrid Vanerková, kontrolórka MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

Mgr. Peter Pilinský, poslanec 

Ďakujem. Pani kontrolórka, ja by som sa rád spýtal na pozemky, ktoré boli zverené v športovom areáli pre 

LBG Arénu. Tam myslím si, že bola nejaká, nejaké časové obmedzenie, aj teda účel využitia, zverenia toho 

pozemku, takže či ten pozemok nám bude odzverený alebo už bol odzverený alebo v akom je to, v akom 

to je stave? Rovnako myslím, to som ešte bol vtedy , poslanec na meste, keď sa Rači zverovali pozemky, 

tie pod Parkom Hurbana oproti cintorínu za účelom revitalizácie. Myslím, že tam tiež to je vždycky nejako 

časovo obmedzené, že ak to do nejakého času nebude, tak pozemky sa buď, buď vrátia alebo teda sa dá 



 

predĺžiť o, teda sa dá požiadať o predlženie toho zverováku, takže v akom stave sú minimálne teda tieto 2 

lokality. Ďakujem.  

Ing. Róbert Pajdlhauser, poslanec 

Poprosím pani kontrolórku o odpoveď, ak je, má k tomu. 

Ing. Ingrid Vanerková, hlavná kontrolórka 

Áno, takže čo sa týka LBG, tak tam tie protokoly nie sú zachytené. Je to práve to, že obdobie posledných 

piatich rokov. Park Hurbana je zachytený, máte to na strane 22, 23 v tej tabuľke rozvedené, uvedené teda, 

tým, že sa tam účel alebo je to v riešení, tak je to aj na Magistráte v rámci ich mestskej kontroly v podstate 

zosúladené, že tam to beží. Čo sa týka LBG Arény, tak toto by som musela sa pripraviť na to, aby som vám 

to podrobne zodpovedala, pokiaľ chcete, môžem. 

Ing. Róbert Pajdlhauser, poslanec 

Ďakujem. Pokračuje pán Groch. 

Ing. Vladimír Groch, poslanec 

Ďakujem za slovo. Ja by som sa len chcel opýtať, ospravedlňujem sa, ak to je v tom texte uvedené, tie 

farebné vyznačenia tých jednotlivých parciel v tom materiáli, sú tam viaceré farby. Ono to súvisí s tými 

pozemkami, predpokladám, ale nezachytil som, že čo konkrétne znamenajú. Ďakujem.  

Ing. Róbert Pajdlhauser, poslanec 

Ďakujem, nech sa páči, s faktickou, pán Pilinský.  

Mgr. Peter Pilinský, poslanec 

Ja som chcel na pani kontrolórku, tak aj potom som to zmenil na riadny príspevok. Ako ja by som bol rád, 

keby sme sa dostali aj k tomu pozemku po tom LBG, lebo je to relatívne veľký pozemok a ja viem, že to 

asi teda, nie, že asi, ale to určite teda nespadlo do toho päťročného obdobia, ale toto je projekt, ktorý proste 

zaujíma ľudí a by teda asi mali sme dostať odpoveď, čo s tým bude do budúcnosti. Ďakujem. 

Ing. Róbert Pajdlhauser, poslanec 

Ja na margo tohto. Zatiaľ pozemky, čo sa týka Parku Hurbana, projekt pokračuje, je to len otázka získania 

z patričných zdrojov na to, aby sa mohlo realizovať. Bolo to viazané na európske peniaze, na zelené 

projekty, čiže tam budeme pokračovať a žiadne zverovanie sa neráta s tým. A detto sa týka aj pozemkov, 

ktoré boli v roku 2014 určené na projekt LBG Arény, ak tam nebude LBG Aréna, budeme riešiť alternatívne 

projekty, športoviská, multifunkčné haly a pod. Nech sa páči, s faktickou, pán Pilinský. 

Mgr. Peter Pilinský, poslanec 

Mohli by sme dostať minimálne teda na komisiu nejakú informáciu, že čo sa v tom, v tej veci robí, lebo to 

je skoro 10 rokov a teda už dlhšiu dobu je zrejmé, že ten LBG je pôvodný projekt, ktorý prešiel a mal 

vydané aj stavebné povolenie, sa pravdepodobne stavať nebude, tak, aby tam to územie, ktoré myslím si, 

že je jedinečné aj v rámci územného plánu, kde teda tam sa umožňuje výstavba športovej infraštruktúry, 

tak nech to zbytočne neleží ladom a nie je bloknuté. Že teda čo sa v tej veci udialo, či boli nejaké stretnutia, 

či sa s niekým diskutuje, hovorí, nemusí to byť tuná na zastupiteľstve, ale minimálne na komisiu by sme 

takú informáciu akože určite ocenili viacerí. Ďakujem. Je tu aj predseda komisie, možno ma v tom podporí. 

Ďakujem. 

Ing. Róbert Pajdlhauser, poslanec 

Ďakujeme za dotaz. Žiaľ, LBG Aréna, tak jak si hovoril, to stavebné povolenie, už v podstate mala mať 

hotový celý projekt a malo sa kolaudovať. Žiaľ, nie je splnená tá podmienka. Sú, prebiehajú rozhovory, 

zháňajú sa podporné veci z pohľadu podpory športu, za ktoré by sa dalo niečo postaviť, ale zatiaľ úplne 

konkrétny hmatateľný projekt na stole nie je. Takže, ale určite môžeme o tom podiskutovať na 

nasledujúcom stretnutí komisie. Ďakujem. Už nikto prihlásený do diskusie. Uzatváram diskusiu, poprosím 

návrhovú komisiu. 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača 

 

berie na vedomie 

 

Správu o výsledku kontroly evidencie nehnuteľného majetku – pozemkov v správe mestskej časti 

Bratislava-Rača  

 

Hl.: 9/0/0/1                                                  UZN 190/12/12/23/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

10 9 0 0 1 



 

 

14. Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2024 

Rokovanie  tomto bode otvoril Ing. Róbert Pajdlhauser, zástupca starostu MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil nikto z prítomných poslancov. 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača 

 

A. schvaľuje 

Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2024 

 

B. poveruje 

 

miestnu kontrolórku vykonať kontrolnú činnosť v rozsahu schváleného Návrhu plánu kontrolnej činnosti 

na I. polrok 2024. 

 

Hl.: 10/0/0/0        UZN 191/12/12/23/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

10 10 0 0 0 

  

15. Informácia o vybavení interpelácií 

Rokovanie  tomto bode otvoril Ing. Róbert Pajdlhauser, zástupca starostu MČ Bratislava-Rača 

 

Diskusia: 

Ing. Miloslav Jošt, poslanec 

Moja interpelácia sa týkala ulice Pri vinohradoch a otázky, že či tadiaľ musia stále jazdiť autobusy, 

dochádza tam ku kolíznym situáciám a prosil som, aby sme to preverili i s Dopravným podnikom. S 

Dopravným podnikom sme to preverili a teda tá moja interpelácia smerovala k tomu, že či nevieme 

odkloniť tie autobusy z ulice Pri vinohradoch a Dopravný podnik odpovedal v zmysle, že upravia to tam 

tak, aby tam tade tie autobusy ľahšie prešli. Takže prosím, keď s nimi budeme komunikovať, tak, tak skôr 

to stlačme na to odklonenie, než na to, aby ľahšie prešli. Ďakujem. 

Ing. Róbert Pajdlhauser, poslanec 

Ďakujem. Tým, že aj na dopravnom oddelení pripravujeme projekt zjednosmernenia, samozrejme, chce to 

čas, projekt zjednosmernenia ulice Pri vinohradoch a ulice Alstrova, tak predpokladám, že budeme 

tlačiť úprimne na to, aby sme odklonili tie autobusy, lebo každým dňom tam dochádza ku kolíziám s 

osobnými autami. Potrebujeme tam takisto vyriešiť aj parkovanie, čiže zjednosmernením tej ulice by trošku 

to nám uľavilo, aj keď nie úplne a určite na tom pracujeme, nie je to ľahké. Mesto má svoje argumenty, my 

máme svoje argumenty, ale točíme sa okolo toho. Ďakujem. V diskusii už prihlásený nie je nikto. Poprosím 

návrhovú komisiu. 

 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača 

 

berie na vedomie 

 

informáciu o vybavení interpelácií poslanca Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Rača zo 

dňa 07.11.2023. 
Hl.: 10/0/0/0               UZN 192/12/12/23/P 

Prítomných Za Proti Zdržali sa Nehlasovali 

10 10 0 0 0 

 

16. Interpelácie 

Neboli podané žiadne interpelácie. 

 

17. Rôzne 

PhDr. Ján Polakovič, poslanec 



 

Ja by som sa len opýtal, čo boli teraz tá akcia aj pred nemeckým kulturákom, aj teraz tam boli také tie ako 

keby búdky, kde, kde boli predajcovia. Ja si pamätám, že vo Vajnoroch niekedy začali takú akciu, že boli 

tam také stabilné búdky dané a ľudia si ich mohli za nejaký symbolický poplatok ako keby prenajať a 

možno tam ponúkať nejaké svoje veci. Teraz aj tým, že tam bude tá dlhodobo tá výstava, aj možno nejaké 

iné aktivity, či sme neuvažovali a rozmýšľať nejakým takýmto spôsobom, že možno tam niečo takéto 

zriadiť alebo teda či sa nad tým možno viete zamyslieť. 

Ing. Róbert Pajdlhauser, poslanec 

Ďakujem. Osobnej iniciatíve sa určite medze nekladú. Kľudne im poskytneme búdky v zmysle našich zásad 

hospodárenia alebo priestoru alebo podľa toho, či pôjde o dobročinnú akciu alebo komerčnú akciu. My sa 

tomu určite nebránime. Ďakujem. Diskutuje, pán Vrba. 

Dominik Vrba, poslanec 

Ďakujem za slovo. Tak ako každý rok, aj ten rok sa chcem poďakovať vedeniu Mestskej časti, všetkým 

zamestnancom Mestskej časti, kolegom poslancom aj obyvateľom Mestskej časti za spoluprácu a súčinnosť 

počas celého roka a chcem vám zapriať všetkým príjemné prežitie vianočných sviatkov, všetko dobré do 

Nového roka. Ďakujem. 

Ing. Róbert Pajdlhauser, poslanec 

Ďakujeme. Takisto sa chcem poďakovať celému , poslaneckému zboru a pracovníkom Úradu Mestskej 

časti za odvedenú robotu. Diskusie mnohokrát veľmi podnetné. Ďakujem veľmi pekne a prajem krásne 

sviatky všetkým.  

 

18. Záver 

Ing. Róbert Pajdlhauser, poslanec 

Do bodu obyvatelia nie je prihlásený nikto, tým považujem za dnešné zastupiteľstvo ukončené a ďakujem 

za vašu účasť. 

 

 

V Bratislave, 15.12.2023,  

zapísala: Bibiana Halinkovičová 

 

 

 

 

 

 

 

           Ing. Michal Feik, PhD., v. r. 

overovateľ 

       Mgr. Michal Drotován, v. r. 

starosta 

   

   

   

Dominik Vrba, v. r. 

overovateľ 

          Ing. Peter Semanco, v. r. 

prednosta 

 

 

 


